

# WeirFoulds Partner Marie-Andrée Vermette elected as a Director of the Association des juristes d'expression française de l'Ontario

June 26, 2017

WeirFoulds is proud to announce that litigation partner Marie-Andrée Vermette has been elected a Director of the Association des juristes d'expression française de l'Ontario (AJEFO). The Board of Directors is responsible for managing and supervising the activities and affairs of the AJEFO.

Marie-Andrée specializes in complex litigation cases, including high-profile corporate/commercial disputes, class actions and public law cases. She has been recognized as a leading practitioner in corporate and commercial litigation in the 2017 edition of Best Lawyers® in Canada. She is also recognized in the 2017 edition of Benchmark Canada, the Guide to Canada's Leading Litigation Firms and Attorneys. She offers services to clients in both English and French.

The AJEFO was established more than 35 years ago. Its mission is to promote access to justice in French in Ontario in order to ensure equitable access to justice in both official languages. It is a not-for-profit association with more than 900 members, including French-speaking judges, lawyers, law students and other jurists.

We congratulate Marie-Andrée on this achievement.

-----  
**Marie-Andrée Vermette, associée du cabinet WeirFoulds, a été élue comme membre du conseil d'administration de l'Association des juristes d'expression française de l'Ontario**

WeirFoulds est fier d'annoncer que Marie-Andrée Vermette, associée au sein du groupe de litige, a été élue comme membre du conseil d'administration de l'Association des juristes d'expression française de l'Ontario (AJEFO). Le conseil d'administration est responsable de la gestion et de la supervision des affaires et des activités de l'AJEFO.

Maître Vermette se spécialise dans les litiges complexes, notamment des litiges commerciaux à haute visibilité, des recours collectifs et des litiges de droit public. Elle figure dans l'édition 2017 du répertoire Best Lawyers® in Canada dans le domaine du litige corporatif et commercial. Elle a également été reconnue dans l'édition 2017 de Benchmark Canada, The Guide to Canada's Leading Litigation Firms and Attorneys. Elle offre des services à ses clients aussi bien en anglais qu'en français.

L'AJEFO a été créée il y a plus de 35 ans. Elle a pour mission de promouvoir l'accès à la justice en français en Ontario afin d'assurer l'accès équitable à la justice dans les deux langues officielles. L'AJEFO est un organisme à but non lucratif fort de plus de 900 membres, y compris des juges, avocats, étudiants en droit et d'autres juristes d'expression française.

Nous félicitons Marie-Andrée pour cette réalisation.

**WeirFoulds**<sup>LLP</sup>

[www.weirfoulds.com](http://www.weirfoulds.com)

**Toronto Office**

4100 – 66 Wellington Street West  
PO Box 35, TD Bank Tower  
Toronto, ON M5K 1B7

Tel: 416.365.1110

Fax: 416.365.1876

**Oakville Office**

1320 Cornwall Rd., Suite 201  
Oakville, ON L6J 7W5

Tel: 416.365.1110

Fax: 905.829.2035

---

© 2025 WeirFoulds LLP